
Dank u wel voorzitter, 

Opnieuw een sluitende begroting voor het jaar 2025 en een overschot in het 
meerjarenperspectief. Waarbij aangetekend dat er nog steeds een enorm tekort zit in het 
ravijnjaar 2026. Daar zullen we wat mee moeten, waarover later meer. 

Helaas biedt de septembercirculaire dit jaar geen extra ademruimte voor gemeenten, sterker 
nog in het meerjarenperspectief is er voor 2027 negatief effect zichtbaar. Hiermee blijven onze 
financiën een zorgpunt waar we waakzaam op moeten blijven. We moeten nadenken over de 
langere termijn voor ons dorp.  

Bij de kadernota hebben we het vooruitzicht van een toekomstvisie toegejuicht. En dat 
enthousiasme is er nog steeds. Maar zoals tijdens de opinie vergadering al aangegeven mag het 
van ons zo snel mogelijk concreet worden en dan zijn we niet te beroerd om een voorzet te geven 
die we vertaald hebben naar een motie die ik nu graag voor wil lezen. 

<motie toekomstvisie> 

We kijken uit naar de reactie van het college en de andere fracties op deze motie 

Het is voor onze fractie geen gegeven op zichzelf dat we snelheid in het proces willen 
benadrukken. Dat heeft alles te maken met de uitdagingen voor de korte, middellange en lange 
termijn. Bij de kadernota hebben we benadrukt dat een aantal onderwerpen onze aandacht 
vragen en geen uitstel kunnen lijden. Ons centrale thema was  ‘Beheerste groei’ 

En beheerst betekent niet dat we moeten blijven naar een streven van 50 woningen per jaar. De 
schop moet in de grond en het gemiddeld aantal huizen per jaar mag omhoog. Als we willen dat 
ons dorp financieel gezond blijft moet het aantal inwoners een belangrijk onderdeel zijn van de 
discussie rondom de toekomstvisie. We moeten onze jeugd toekomst bieden. Dat betekent dat 
er woningen gebouwd moeten worden. De komende jaren dus vol gas aan de slag met de 
Nieuwe Koepel en andere projecten die al aangewezen zijn.  We zijn benieuwd hoe de andere 
fracties hier over denken. Durven we concrete aantallen in onze doelstelling te benoemen of 
blijven we voorzichtig? 

Maar het stopt niet bij projecten voor de komende jaren. Verder kijken dan tien jaar en zorgen dat 
we als gemeente de regie nemen op die langetermijnontwikkeling. Want daar zit onze jeugd met 
smart op te wachten. De rondweg als grens voor onze bebouwde kom is niet vanzelfsprekend 
voor ons. We kunnen niet tegen toekomstige generaties zeggen; ‘we worden een slaapdorp’. Of 
om het bijbels te duiden met Jakobus 2 vers 16 “En iemand van u tot hen zou zeggen: Gaat heen 
in vrede, wordt warm, en wordt verzadigd; en gijlieden zoudt hun niet geven de nooddruftigheden 
des lichaams, wat nuttigheid is dat? 

Huizen bouwen betekent ook voorzieningen bieden. Maar meer inwoners betekent ook meer 
geld om voorzieningen op peil te houden. We hebben prachtige voorzieningen in dit dorp en dat 
willen we zo houden. En blijf scherp als gemeente. Recent onderzoek heeft uitgewezen dat het 
verleggen van kosten voor voorzieningen naar projectontwikkelaars lastig is en vertragingen 
veroorzaakt. Hebben we voldoende regels opgesteld hoe we deze kosten willen verhalen? 

Energie ben ik deze keer kort over. Kijk naar wat wel kan. Er zijn mogelijkheden, benut ze ook.  

Meer inwoners vraagt ook meer werkgelegenheid. Onze Scherpenzeelse ondernemers hebben 
ruimte nodig.  Gelukkig zit er schot in de zaak rondom het bedrijventerrein Stationsweg.  



Bij de opinievergadering hebben we onze zorg gedeeld over de kosten van het Sociaal Domein. In 
zijn reactie gaf de wethouder klip en klaar aan dat hij die zorg deelt en dat de piek nog niet bereikt 
is. Als we niet groeien (waar we zojuist voor gepleit hebben) dan wordt snijden in het sociaal 
domein en andere voorzieningen noodzakelijk. Daar willen we zeker niet naar toe. Omzien naar 
elkaar dat doen we gewoon.  

Dank voor de memo over cybersecurity. Ik ben blij dat de gemeente het onderwerp serieus 
neemt en voor zover ik het kan overzien de juiste maatregelen neemt. Goed dat ook de NIS2 
wetgeving concreet wordt meegenomen. Uiteraard zien we deze memo graag volgend jaar weer 
verschijnen met een update van de beloofde verbeterpunten in de memo. 

Samenvattend:  

Wij kunnen deze begroting steunen met de gebruikelijke stemverklaring die we straks zullen 
afgeven.  

Dank aan iedereen die het vele werk voor deze begroting hebben verricht. We wensen de raad, 
het college en organisatie Gods zegen toe!  

De SGP stemt voor deze begroting. Maar we verklaren het niet eens te zijn met die zaken in 
de begroting die in strijd zijn met onze uitgangspunten, waaronder die zaken die de 
zondagsrust betreffen. 


